
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 849
Kan ministeren oplyse resultatet af Skatteministeriets i november 2011 bebu-
dede undersøgelse af mulighederne for at beskatte naturgasdrevne biler efter
deres faktiske CO2-udslip, således at naturgasbilerne ikke fremadrettet skal
betale markant højere ejerafgifter end benzin- og dieselbiler med et tilsvaren-
de CO2-udslip?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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